
Øyer kommune 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 

Rådet for mennesker med funksjonsnedsettelser 
 

Møtested: Kontorbygget på Tretten - 2. 
etasje 

  

Møtedato: 26.01.2016 Tid: 12:00 - 14:00 

 
 
Funksjon Navn Forfall 
Leder John Berge  
Nestleder Anne Marie Bagstad Jøranli Forfall 
Medlem Arne Bueie  
Medlem Nina Bakkestuen Skjolden Forfall 
Medlem Reidun Synnøve Brustuen  
Varamedlem Odd Botterud  
 

 
 
Merknader:  
Dessuten møtte sektorleder Gerd Hvoslef som også førte protokollen. 
Ingen merknader til innkallingen. 
Ingen merknader til sakslista. 
 
 
 
 
John Berge 
Leder 



Øyer kommune 

 

 

SAKSLISTE 
 
Saksnr. Arkivsaksnr.   
 Tittel 

 
 

1/16 16/114    
 VARSEL OM OPPSTART AV PLANARBEID. DETALJREGULERING FOR 

HAUGAN BF3 OG BF5  
 

 
2/16 16/115    
 VERTSKOMMUNEORGANISERING AV NAV I 

LILLEHAMMERREGIONEN  
 

 
     
    
 
 

Orienteringssaker: 
 

 Gjennomgang av reglement for rådet 
 

 Avslutning av kommunereformarbeidet 
Fylkesmannens forventninger til kommunens videre arbeid 
 

 Status for bosetting av flyktninger og akuttinnkvartering i kommunen 
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1/16   
VARSEL OM OPPSTART AV PLANARBEID. DETALJREGULERING FOR HAUGAN BF3 OG BF5   
 
John Berge orienterte om saken. 
Behandling: 
Ingen merknader til orienteringen. 
 
Vedtak: 
Orienteringen tas til underretning. 
 
 

 

2/16   
VERTSKOMMUNEORGANISERING AV NAV I LILLEHAMMERREGIONEN   
 
Vedlegg:  
Prosjektrapport NAV i Lillehammerregionen  
Saksopplysninger:  
Rådet for mennesker med nedsatt funksjonsevne behandlet i møte 22.09.2015 
prosjektrapport vedr. NAV – Lillehammerregionen. Prosjektrapporten var sendt på høring .  
Det ble gitt følgende uttalelse fra rådet:  
«Rådet mener det må være et lokalt NAV kontor i hver kommune og at dette fortrinnsvis bør 
være åpent hver dag.  
Rådet er opptatt av at brukermedvirkning /brukerperspektivet blir ivaretatt gjennom den 
videre planlegging av NAV i regionen  
Rådet vil be om å få saken vedr. NAV i Lillehammer regionen til behandling igjen før 
saksutredning oversendes kommunestyret til behandling.»  
Det er nå under arbeid en saksutredning som skal være grunnlag for behandling i 
kommunestyrene i de tre kommunene; Lillehammer, Øyer og Gausdal. Saksutredningen er 
ennå ikke behandlet av styringsgruppa for prosjektet og foreligger derfor ikke til dette 
møtet . Styringsgruppa består av NAV direktør og rådmennene i regionen  
I fk. Kommunestyremøte den 28.01. , vil det bli gitt en orientering av NAV direktør Håvard 
Ingvaldsen og rådmann Sveinar Kildal om prosjektet/forlaget til regionalisering. Det er 
planlagt at saken legges fram til behandling i kommunestyret i mars mnd. 
 
Behandling: 
John Berge og Gerd Hvoslef orienterte. Ulike tema knyttet til regionalisering av NAV 
kontoret i Øyer ble drøftet. 
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Vedtak: 
Styringsgruppa for NAV prosjektet  planlegger behandling i alle tre kommuner i regionen i 
løpet av vinteren. I Øyer er det planlagt at saken skal legges  fram til  behandling  i 
kommunestyret i mars mnd.  Saksutredningen  foreligger ikke ennå.   Rådet har nytt møte 
den 15. mars  og saken vil bli forelagt rådet til møtet slik at en eventuell uttalelse kan bli 
oversendt til kommunestyret  behandling . 
 
 

 

 
 

Orienteringssaker: 
 

Reglementet for kommunalt råd 
Leder John Berge gjennomgikk Reglementet for kommunalt råd . Reglementet  inngår   i 
kiommunestyrets vedtatte reglementshefte.  
Det ble besluttet å invitere alle vararepresentanter  til neste møte i rådet for en felles 
gjennomgang av reglementet  og rundskriv om  kommunalt råd for mennesker  med 
nedsatt  funksjonsevne (BLD Q- 21/2012) 
Vararepresentanter får tilsendt innkalling og sakspapirer til alle rådets møter. Jfr. 
Reglementet 
 

 

Avslutning av kommunereformarbeidet  
Fylkesmannens forventninger til og vurderinger av kommunenes 
kommunereformvedtak  
Fylkesmannen har kommet med spørsmål knyttet til forventninger etter 
kommunereformvedtaket: Spørsmålene skal vurderes både i dag og 20 – 30 år fram i tid.  
Spørsmålene ble referert. Det er etablert en styringsgruppe for arbeidet  og innstilling 
legges fram for kommunestyret i juni mnd. 
 Spørsmål 1 – Hvordan sikrer kommunen rekruttering av tilstrekkelig arbeidskraft med 

riktig kompetanse innenfor de ulike tjenesteområdene?  
 Spørsmål 2 – Hvordan sikrer kommunen at det er en sammenheng mellom demografisk 

utvikling og utvikling av tjenestetilbud?  
 Spørsmål 3 – Hvordan sikrer kommunen habilitet og troverdighet i egen 

saksbehandling? Spørsmål 4 – Hvordan vil kommunen bidra til en helhetlig og 
samordnet arealforvaltning og samfunnsutvikling i egen region ? «Det grønne skiftet» 
(«sirkulær» økonomi) forutsettes også berørt i svarene på spørsmål 4.  

 Spørsmål 5 – Hvordan sikrer kommunen at IKS-er og interkommunale samarbeid er 
underlagt politisk styring ?  

 Spørsmål 6 – Hvordan sikrer kommunen langsiktig økonomisk styring ?  
 Spørsmål 7 – Tilleggsspørsmål fra prosjektgruppa – Hvordan sikrer kommunen 

nødvendig digital utvikling innen alle kommunale tjenester? (Stikkord: sjølbetjening, 
velferdsteknologi)  

  
Det blir lagt ut informasjon på kommunens hjemmeside. 
 

Status for bosetting av flyktninger og akuttinnkvartering i kommunen 
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Kommunestyret har vedtatt å bosette 25 flyktninger i 2016 og 25 i 2017.  
Akuttinnkvartering ved Hornsjø blir avviklet fra 09. februar. Sølvskottberget har så langt 
avtale til 15. mars.  Øyer kommune starter opp undervisningstilbud til barna fra 01. februar 
Tilbudet gis ved  Solvang skole.  
 

Annet:  
Det framkom ønske om befaring på Øyer helsehus. Sekretæren avklarer det med 
byggeleder /sektorleder. 
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